

CE's Message 行政總裁的話



I am pleased to welcome Jin Air to join the Hactl family. We are committed to providing the most neutral, highly efficient and quality services as always.

On behalf of Hactl, I am delighted to receive the "Ground Handler of the Year 2013" Award from Payload Asia in Singapore. Thanks to our airline customers and business partners who took time to cast a vote for us. Receiving this industry award the second time is a big encouragement to the dedicated Hactl staff who work round-the-clock, throughout the year to deliver the best possible service to our customers.

As a responsible company, we have continued to support charitable events. On 27 October, a group of 30 volunteers participated in the popular annual Sedan Chair Race at the Matilda Hospital Hong Kong to support the fund-raising event for several charities. Our teams raced for both time and fun. The great team spirit paid off. In the Fancy Dress Fun Race we were awarded 1st runner up for the Best Dressed Team award.

The Cathay move-out transition was completed with the export cargo cut over in early October. While committed to providing support if needed before end of the year and continuing to handle horses and dangerous goods for Cathay until early next year, we will begin to pursue other business opportunities. With the support of our dedicated staff and loyal customers, I am confident that we have a promising future.

Although slightly early, I would like to take this opportunity to wish you all a very happy Christmas and prosperous New Year. I look forward to welcoming you at our Christmas Cocktail Party on 6 December in the "Exhibition Hall" on the 6/F of Hactl.

我謹此歡迎真航空加入香港空運貨站大家庭。我們會一如既往，致力為他們提供中立、高效和專業之地勤服務。

香港空運貨站榮獲《Payload Asia》頒發「2013年度最佳地勤服務供應商」大獎，我很高興能代表貨站在新加坡接受嘉許，並希望藉此感謝各航空公司客戶及業務夥伴抽空參與投票以示支持。貨站員工日以繼夜努力工作，全年無間地為客戶提供最佳服務，能夠蟬聯這項大獎對我們來說實在是大大鼓舞。作為香港空運業翹楚，我們經常參與各項慈善活動，積極履行社會責任。貨站於10月27日派出30名義工參加在山頂明德國際醫院舉行之慈善抬轎比賽。兩支參賽隊伍分別出戰「速度挑戰賽」和「搞鬼挑戰賽」，充份發揮團隊精神，後者更憑創意打扮勇奪「最佳服飾獎」亞軍。

隨著國泰在10月初開始處理其出口貨物，搬遷計劃亦告一段落。如有需要，貨站年底前仍會提供協助，並會繼續處理其馬匹及危險品至明年初。現在，我們正把握機遇，探求新商機。能夠獲得員工的支持和客戶的擁戴，我對貨站的業務前景充滿信心。

最後，我謹預祝大家聖誕快樂，新年進步，並期待於12月6日在貨站六樓展覽廳舉行的聖誕酒會上跟大家暢聚。

MARK WHITEHEAD
韋浩德